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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 13. 

 

2023.gada 2.augusts 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Dace Cīrule, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs.   

Izpilddirektore Jolanta Jansone; 

Pašvaldības darbinieki –  

Administratīvās pārvaldes vadītāja p.i. Lolita Prancāne, juridiskā atbalsta vadītājs Jānis 

Zvaigzne;   

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, vadītājas vietniece Aija Āre, 

jaunatnes lietu speciāliste Līga Norvaiša. 

Ieinteresētās personas – Matīss Ribkinskis, Oskars Repke.  

 

Sēdē nepiedalās: Andris Ceļmalnieks.    

 

Darba kārtība 

1. PIEBALSOJAMAIS - Kolektīvais iesniegums par LEDUS HALLES projektu un izbūvi 

Ķekavas novadā;  

2. Ķekavas novada jauniešu iniciatīvu projektu konkurss;  

3. INFORMATĪVS - par līdzfinansējumu grāmatas izdošanā Pēdējais bastions;  

4. INFORMATĪVS - piedāvājums izstādei-ekspozīcija-HOKEJS-MŪSU LEPNUMS.  

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Viņa piedāvā iekļaut darba kārtībā vienu papildus 

jautājumu, par ko iesniegusi priekšlikumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Kolektīvais iesniegums par Ledus halles projektu un izbūvi 

Ķekavas novadā", iekļaut DK  un izskatīt kā 2.DK jautājumu, 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, papildina darba kārtību un Romanovska aicina balsot par koriģēto darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 2.augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Kolektīvais iesniegums par LEDUS HALLES projektu un izbūvi Ķekavas novadā 

Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:03:47) 

Romanovska paskaidro situāciju un jautājuma virzību līdz šim, tad dod vārdu iesniedzēju 

pārstāvim Ribkinskim ziņot par jautājumu. 

Ribkinskis iepazīstina ar kolektīvā iesnieguma būtību – vairāk kā 300 cilvēku grupa ierosina būvēt 

novada teritorijā ledus halli, lai novada iedzīvotāji varētu nodarboties ar ledus sporta veidiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Ribkinskis, Romanovska, Repke. 

Romanovska slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Ribkinskis, Cīrule. 

Romanovska slēdz debates, pauž sēdes vadītājas viedokli un konstatē, ka gan viņa, gan Cīrule 

iesniegušas vienādus priekšlikumus, tikai viņa savā priekšlikumā norādījusi struktūrvienības, 

kurām tiks uzdots uzdevums, bet Cīrule nē. 

Pārrunu rezultātā Romanovska atsauc savu priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par Cīrules  iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules -  

Izstrādāt priekšizpētes ziņojumu, lai apzinātu iespējamās vietas, būvniecības, uzturēšanas 

izmaksas, iespējamos finansējuma piesaistes veidus (kredīts, ES u.c.fin.programmas, PPP, 

privāts), t.sk. izvērtēt iespēju kombinēt šo ieceri ar citām pašvaldības iedzīvotāju 

vajadzībām, veidojot multifunkcionālu centru, 

Atklāti balsojot  



 

 

ar 3 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

2. Ķekavas novada jauniešu iniciatīvu projektu konkursa nolikuma apstiprināšana 

Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:24:50) 

Par jautājumu ziņo Līga Norvaiša – šis būs projektu konkurss, kurā varēs piedalīties jaunieši ar 

saviem projektiem un tas domāts, lai veicinātu jauniešu iesaisti novada attīstībā. Viņa min 

iespējas, kādās paveras jauniešiem, piedaloties konkursā. Kopējā budžetā paredzētā summa šim 

mērķim ir 4000 euro un vienam projektam varēs iegūt ne vairāk par 500 euro. Saistošie noteikumi 

ļaus jauniešiem saprast paredzētās iespējas. 

Jautājumu sadaļā piedalās Zvaigzne, Cīrule, Norvaiša, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par saistošo noteikumu “Ķekavas novada pašvaldības jauniešu iniciatīvu projektu konkursa 

nolikums” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 3 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā. 

 

 

Plkst. 14:53 sēdē ierodas komitejas loceklis Ints Vancāns. 

 

 

3. INFORMATĪVS - par līdzfinansējumu grāmatas izdošanā Pēdējais bastions 

Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:35:40) 

Par jautājumu ziņo Aija Āre – saņemts iedzīvotāja iesniegums par grāmatas un bukleta izdošanas 

finansēšanu. Karte būs grāmatas pielikums, kurā redzamas vietas, uz kurām varēs doties. Ir arī 

saņemts muzeja vadītājas atzinums, kura norāda, ka nepieciešams grāmatu papildināt ar 

atsaucēm uz izmantoto materiālu un norādi, no kura arhīva informācija iegūta. Šie papildinājumi 

radītu lielāku vērtību grāmatai un to var veikt rediģēšanas procesā. Pēc tikšanās ar iesniedzēju 

secināts, ka projektu varētu sadalīt divās daļās, kur pirmā būtu grāmatas iespiešana un otrā – 

plakātu izvietošana. Āre sazinājusies ar atbildīgo darbinieku par tūrismu un vienojušies, ka 

nākamā gada budžetā varētu paredzēt līdzekļus šo plakātu izvietošanai. Tomēr iesniedzējs ar savu 

komandu varētu brīvprātīgi veikt fizisku plakātu uzstādīšanu. Āre norāda, ka šāda iniciatīva atbilst 

pašvaldības saistošajiem noteikumiem. 



 

 

Jautājumu sadaļā piedalās Romanovska, Āre, Cīrule, Gorkšs, Vancāns. 

Romanovska iesniedz priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Atzinums:  

1. izvērtējot saņemto atzinumu no Ir  Ķekavas novadpētniecības  muzeja vadītājas Ināras 

Rumbinas un IKS Pārvaldes, atbilstoši Saistošo noteikumu Nr.35/2021 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalsta un naudas balvām” 9.2. punkta 

(tas paredz, ka šādam projektam var piešķirt līdz 3000,- euro).  Piešķirt2997,00 grāmatas 

iespiešanai nepieciešamo summu, bez PVN kas norādīts tāmē, 

2. Nākamā gada budžetā ieplānot naudu tūrisma infrastruktūras uzlabošanas sadaļā, 

informatīvo stendu izstrādei, izveidei un izvietošanai saskaņā ar klāt pievienoto karti, 

sadarbībā ar Latvijas Valsts mežiem. 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Priekšlikums ir atbalstīts un Romanovska aicina Āri sazināties ar iesniedzēju un paziņot viņam šo 

lēmumu un lūgt veikt papildinājumus grāmatā, jo tad tai būtu vēsturiski zinātniska vērtība. 

 

 

 

 

 

4. INFORMATĪVS - piedāvājums izstādīt ekspozīciju - HOKEJS - MŪSU LEPNUMS 

Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:43:48) 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe – saņemts piedāvājums izvietot novada teritorijā no biedrības, 

kura izveidojusi šādu ceļojošo izstādi. Ņemot vērā, ka Ķekavas novadā hokejs ir diezgan populārs 

sporta veids, jo ir izveidotas gan jauniešu, gan pieaugušo komandas, tāpat kādreiz bija ārējais 

hokeja laukums. Ekspozīcija ir diezgan apjomīga un aptver laiku no 1929.gada līdz mūsdienām 

un tajā atspoguļota gan sporta veida tapšana Latvijā, gan attīstība un personības.  

Jautājumu sadaļā piedalās Romanovska, Zaķe, Cīrule, Vancāns. 

Romanovska iesniegusi priekšlikumu par atbalsta sniegšanu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Atbilstoši Saistošo noteikumu Nr.35/2021 “Par Ķekavas novada pašvaldības kultūras un 

mākslas finansiālo atbalsta un naudas balvām” 9.2. punkta (tas paredz, ka šādam projektam 

var piešķirt līdz 3000,- euro). Piešķirt 726 EUR, (600 EUR plus PVN), 40 stendi, 15 dienas. 

Atklāti balsojot  



 

 

ar 4 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:10 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS) I. Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS) Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


